

## Visiting to HKUST (GZ) 科大教職員協會: 香港科技大學(廣州)遊

Dear Colleagues,

We would like to invite you to join us for HKUST GZ Campus Visit on **November 9, 2024 (Saturday)** [You may bring a family member.] This is a great opportunity for us to experience and know more about our HKUST's beautiful GZ campus!



This 1-day tour will include a round trip of High Speed Railway, visits of key attractions and a lunch on campus. Here are more details regarding the tour and registration:

<b>Nov 9, 2024 (Saturday)</b>	
7:30am	Meeting time at Hong Kong West Kowloon Station
8:23am	Departure time for High Speed Railway
9:30am- 6:00pm	GZ Campus tour 1. Key attractions include: <ul style="list-style-type: none"><li>• Red Bird Square</li><li>• High Bay</li><li>• Campus Brain</li><li>• Visitor Center</li><li>• Library &amp; Sports Hall</li><li>• Classroom &amp; Lecture Halls</li></ul> 2. Lunch at Chinese Restaurant on campus
6:17pm	Return time for High Speed Railway
7:15pm	Dismiss time at Hong Kong West Kowloon Station

### Participant Quota: 45

- Priority will be given to SA members & associated members
- The tour will be cancelled if there are less than 20 participants

**Total Fee:**

SA members & associated members	HKUST staff (non-SA members)	Family members
HK\$360	HK\$390	HK\$460
Includes round-trip, lunch on campus and travel insurance*		
<i>* for HKUST staff only. Participants may buy travel insurance for their family members on their own if needed.</i>		

**Registration Procedure:**

1. Click this [link](#) and complete the registration form **on or before October 21, 2024.**
2. Successful registrants will receive our confirmation email and payment reminder during October 22-23, 2024.
3. Full payment in cash and photocopy of ‘Mainland and Travel Permit for Hong Kong and Macao Permanent Residents (Non-Chinese Citizens)’ [*front and back*] will have to be submitted to us at our counter on **October 24, 2024.** More details will be announced later.

**Remarks:**

- All payment is non-transferable and refundable.
- Submission of ‘Mainland and Travel Permit for Hong Kong and Macao Permanent. Residents (Non-Chinese Citizens)’ photocopy is used for High Speed Rail purchase only.
- Leaving the tour group in the middle of the visit is not allowed.
- Lunch menu is pre-ordered. For any food allergy or special diet request, please indicate it in the registration form.
- Staff Association reserves the right for any amendments of itinerary.

Welcome to join us for this wonderful tour!

Best Regards,  
Staff Association

親愛的同事：

現誠邀你於 2024 年 11 月 9 日（星期六）參與我們科大廣州校園的一日遊，共同體驗並了解更多廣州校園的魅力 [可帶同一位家屬參加]。機會難逢，不容錯過！

此次參觀團將包括高鐵往返、參觀校內特色景點及午餐。行程內容和報名詳情如下：

2024 年 11 月 9 日（星期六）	
上午 7:30	於香港西九龍站集合
上午 8:23	高鐵列車出發
上午 9:30- 下午 6:00	廣州校園參觀 1. 主要景點包括: <ul style="list-style-type: none"><li>• 紅鳥廣場</li><li>• 嗨唄海陸空創客空間</li><li>• 訪客中心</li><li>• 校園大腦</li><li>• 圖書館及體育館</li><li>• 課室及講堂</li></ul> 2. 於校內中餐廳共晉午餐
下午 6:17	高鐵列車回程
下午 7:15	於香港西九龍站解散

名額：45 名

- 本會會員及附屬會員優先。
- 如參加人數少於 20 名，活動將取消。

費用：

會員/附屬會員	科大教職員(非會員)	科大教職員家屬
HK\$360	HK\$390	HK\$460
費用包括往返交通、校內午餐及旅遊保險*		
*僅適用於香港科技大學職員。如有需要，參加者可自行為其家庭成員購買旅遊保險。		

報名方法：

1. 點擊[此鏈接](#)，於 2024 年 10 月 21 日或之前填妥報名表格。
2. 成功報名者將於 2024 年 10 月 22 至 23 日收到本會確認郵件及付款提示。
3. 於 2024 年 10 月 24 日，提交參加費[現金]及回鄉證的影印紙本 [正面及背面]。詳情將另行通知。

注意事項：

- 所有付款均不可轉讓及不予退還。

- 所提交的回鄉證副本僅作購買高鐵車票之用。
- 任何人均不可在參觀中途離團。
- 團體午餐須預訂菜單。如有食物過敏或特別要求，請於報名時註明。
- 本會就行程安排有最終決定權。

期待你們的參與！

科大教職員協會